
(??)                 Dám Vám otázku. Co dělat v případě, že analýza stavů a pohybů
mého BYTÍ říká, že nemám důvod měnit své investice. Co když prostě nechci
investovat? Může se stát, že nevím, jak investovat? Možná to neumím. Možná
nemohu, protože mi něco brání. Co s tím?

(K)                        Uvedl jste několik různých důvodů, proč nebudete investovat či
chcete měnit své investice. Takový  současný stav může znamenat následující :

a) necítíte potřebu měnit své investice, protože jste spokojeni s vývojem své
cesty a s Vámi očekávanou harmonickou budoucností – to je dobrý stav

b) necítíte potřebu vydávat energii a proto prostě neinvestujete. To znamená, že
jste dosáhli svých cílů. Žádné jiné cíle již naplánované nemáte. To je velmi
nebezpečný stav, protože cesta harmonizace je velmi dlouhá a vystavujete se
nebezpečí lenosti. Jediným případem může být taková situace u některých lidí
v již post-produktivním věku, kde se neočekávají žádné „razantní“ změny
investic. V další kapitole si popovídáme o definici aktivního a pasivního
systému – archetypu v každém věku resp. čase.

Dále jste mluvil o tom, že nevíte, jak  …….
c) nevíte-li jak investovat? Pak máte nedostatečné poznání, které musíte získat

některou z dříve zmíněných cest. Jsou to vlastně dobré cesty, protože stačí
udělat cokoli, co chcete a postupně se učíte.

Větším problémem je,
d) nemůžete-li investovat. Jinými slovy bráni-li Vám něco, někdo v investici. To je

pro Vás nebezpečné.

(??)           Můžete mi blíže popsat variantu d)? Nerozumím, proč by pro mě
měla být nebezpečná?

(K) Popišme si pozadí naší nemožnosti investovat.

(?)               Udělal jste si analýzu. Co Vám brání? Z čeho máte strach? Nenecháváte
se manipulovat? Nečiníte Vaše rozhodnutí z rozumu v rozporu s Vašimi pocity a
emocemi?

(K)                             V případě, že to tak je, pak jste v nebezpečné situaci. Víte, když
řeknete „nechci“, znamená to, že jste o svém rozhodnutí přesvědčeni.  Vy víte, proč
něco nechcete. Když řeknete „neumím“, pak se to znamená, že se musíte ještě něco
naučit a svou cestu hledáte. V případě, že si nelžete a Vaše neumím není vlastně
„nemohu“. Pokud říkáte „nemohu“, pak to znamená, že Vy víte kam chcete a co
chcete, ale něco Vám brání v investování energie.

(??) Já v tom žádný významný rozdíl nevidím?

(K)                            Říkáte-li „ nemohu“, znamená to, že byste chtěl něco učinit.
Investovat energii a z nějakého důvodu neděláte to, co byste chtěl. Máte o něco
nebo z něčeho strach. Stává se to. Je to přirozené. Váš stav poznání a Vaše
současná analýza Vám může signalizovat, že Vaše investice jsou z nějakých důvodů
ohroženy a Vy to vnímáte jako strach.



(.)                             To je snad logické. Pokud mohu přijít o své výhody, o svou
energii z dřívějších investic, pak budu svá rozhodnutí o to více vážit. Možná i
se strachem. Nebudu přeci lehkovážně investovat energii, která by mi mohla
přivodit nebezpečný a obávaný dis-harmonický stav. Sám jste říkal, že nemáme
činit investice, které nesměřují do naší harmonie i vyššího archetypu. Pochopil
jsem to tak, že těmto rizikovým investicím se máme v maximálně možné míře
vyhnout.

(K)                             To je v pořádku. Neříkám, abyste tuto pro Vás rizikovou
investici dělal. Vše je jen Vaše rozhodnutí. Snažím se jen popsat důvody, proč s další
investicí váháte. Jaké důsledky má právě toto váhání pro Vaše poznání a Vaši
energetickou koncentraci. Tento stav strachu či nejistoty Vás omezuje, jak Vaše
vlastnosti a výhody, tak i možnost volného směřování a protékání energie. Je
pravdou, že Bůh nečiní nic jen pro jednu věc. Nic není náhodné. Mohli bychom uvést
mnoho příkladů, kdy strach pře-směřoval zablokovanou  energii jiným směrem než
původně měla logicky protékat a nakonec se ukázalo, že nový směr investice byl
dobrým směrem pro dlouhodobější harmonii archetypu. Ale nemusí to tak, být vždy.
Jde o akci a reakci či individuální postup případ od případu. Na tuto „nebezpečnou
situaci“ pro většinu lidí bych chtěl upozornit. Neměli bychom zůstat stát na místě a
dotyčnému strachu se dlouhodobě poddat. Měli bychom vstát, aktivovat své
analytické schopnosti, rozhodnout se a investovat energii podle svého nejlepšího
vědomí a svědomí do Vámi očekávaného stavu, kterým chcete prosadit pro svou a
vyšší harmonii BYTÍ. Když Vám něco, někdo uzavře či se snaží uzavřít) Vámi
vybranou krátkou cestu do očekávaného budoucího stavu BYTÍ, můžete volit mezi
dvěma základními směry. Můžete pokračovat dál v původním směru nebo uděláte
částečný pohyb zpět a za relativně krátkou dobu se vrátíte na původní směr s novou
zkušeností. To vše samozřejmě za předpokladu, že chcete dosáhnout svého
původního cíle. Jistě Vás však čeká delší cesta přemlouvání nebo pomalejších
investic a nutnost zvýšené potřeby analýz stavů, kdy krůček po krůčku testujete
situaci na energeticky blokovaném místě. Protože vše je v pohybu, je jen otázkou
času, kdy protistrana blokující Vaši investici energeticky nevydrží. Tato situace však
nastane jen tehdy, jde-li opravdu o řešení, které je podporované Universem. Jde-li o
žádanou investici harmonizujícími nadsystémy. V případě, že nepodlehnete strachu,
je jen otázkou času, kdy vyšší harmonické nadsystémy budou sami investovat, aby
harmonický nádech a výdech byl prosazen, aby energetická výměna probíhala
plynule.

(.)                                 Můžeme říci, že každý systém i náš nadsystém si hlídá
své investice.

(??)                                 Můžete uvést nějaký příklad?

(K)                            Vznikne-li u člověka nějakým způsobem nemocná buňka
(podsystém), což je příklad týkající se biologického archetypu resp. stavů s uvedením
biologických pohybů, investic, pak se musí biologický archetyp nějak vůči této buňce
zachovat. Normálně fungující systém, tělo má zájem na svých podsystémech,
buňkách, které pro něj pracovali a pracují. V případě ohrožení BYTÍ systému ze
strany jeho dis-harmonizující buňky, podsystému, vysílá systém do místa ohrožení
své energetické nástroje, kterými se snaží svůj podsystém opravit. Teprve, když
vyčerpá všechny své možnosti na opravu a nápravu podsystému, přichází další



nástroje v podobě bílých krvinky, které neopravitelný podsystém rozloží resp. zničí a
převedou uvolněnou energii na novou práci a úkoly pro systém.

(??)                            Můžete uvést, co se děje, když je stejným způsobem
nemocný společenský archetyp, rodina, firma, národ, stát, společnost, chcete-
li jakýkoli podsystém na planetě. Co se děje, když ve společenském archetypu
je nemocný či začíná pracovat proti systému nějaký podsystém. Co dělá
nadsystém v tomto okamžiku jako je Slunce, Galaxie nebo nějaké vyšší JJ
nadsystémy?

(K)                 Velmi dobrá otázka. Nemusíme chodit daleko. Máme to popsáno
v Bibli. Mojžíš varoval faraona, nejenže přijdou  špatné roky úrody, ale i situace, kdy
společnost bude potrestána ztrátou všech prvorozených synů v zemi. Společnost
byla nemocná a nikdo nechtěl poslouchat a vidět její problémy. Takových příkladů ve
vývoji různých civilizací najdeme mnoho.

(?)                      Kdo byl nástrojem nadsystému?

(K)                     Přeci Mojžíš, který přišel a varoval faraona před dis-harmonizačními
činy ve své zemi. Faraon měl připustit, že vývoj společnosti jde dál a nelze jej
zastavit. Neučinil nic pro harmonizaci, proto přišla pohroma na zemi. Mojžíš byl
v tomto okamžiku ten, který přesvědčoval nemocný podsystém planety, aby
harmonizoval. V biologickém těle nám fungují bíle krvinky, na planetě nám fungují
jiné mechanismy, kterými se planeta brání proti dis-harmonickým zásahům svých
podsystémů. V každé těžké době lidské společnosti přicházel nástroj nadsystému,
člověk, který dostal úkol resp. jeho duch takový úkol přijal, aby v lidském pokolení
hlásal nalezení cesty zpět k harmonii a možnost nápravy podsystému. Můžeme říci,
že, každý jsme větším či menším nástrojem Universa na své úrovni BYTÍ ve svém
prostoru a čase podle svého stavu poznání. My sami jsme schopni plně
harmonizovat celou společnost. Každý nadsystém se snaží chránit své investice ve
svých podsystémech. Svým dis-harmonickým chování přivoláváme zásah
nadsystému, který bude některými vnímán jako trest a zatracení a jinými jako
vysvobození. My však již víme, že se musíme starat o své investice, a že není jiné
cesty než udělat pořádek a vrátit vše na správnou cestu harmonizace.

(?)                       Proč se tedy bát a mít strach, když nám jde nadsystém pomoci
s naším energickým BYTÍM? Proč se nesnažit změnit energetické blokování toků
kýmkoli v opětnou harmonizaci ve prospěch celku?

(K)                  Je naší povinností se postavit strachu a s maximální ochranou
vlastních investic se pokoušet zjednat nápravu. Krok po kroku pracovat na analýze a
jednotlivých krocích, jak každý energetický blok překonat. Uvidíte, že budete mít
podporu svých harmonizujících nadsystémů. Budete-li se bát ztratíte možnost růstu,
prodloužíte si svou cestu k vyšším vlastnostem a k využívání většího množství
energie a při tom ještě podporujete svým nekonáním dis-harmonii. Dělejme alespoň
něco malého. Krůček po krůčku. Začněme sčítat a za čas budeme násobit a
umocňovat. V opačném případě ztrácíme část své energie a tím pádem část našeho
prostoru a času.

(.)                      Dobře. Říkal jste, abych udělal analýzu svého strachu.



(??)                  Co s tím? K čemu mohu obecně dospět ve své analýze stavů a
pohybů?

(K)                      Máte-li strach, pak můžete zjistit, že jste manipulováni vnějším
systém,  na který mohou Vaše vnitřní těla, podsystémy ( HH i JJ )  reagovat právě
tím, že ve Vás vyvolávají strach:

1) strach rozumu, že přijdeme o majetek, o výhody nebo že něco nezvládneme
s následkem jiné energetické ztráty,

2) strach srdce, že můžeme přijít o přízeň, lásku, přátelství, emoce, pocity
3) fyzický strach, že se nám něco stane, úraz, nemoc, nehoda, atd.

Vidíme, že nás potom ovládají některá z našich JÁ (Eg). Již víme, že strach není
většinou dobrým rádcem.

(.)                         Možná bych upřesnit, že jedinou výjimkou je počáteční
stádium strachu. Je to náš kontrolní mechanismus, který nám signalizuje
nebezpečí.  Je na nás, zda-li je strach oprávněný, jak dlouho bude trvat a
máme-li či nemáme-li přeceňovat naše síly. Dle mého názoru je nezbytně nutné
se strachu, co nejdříve postavit.

(K)                           Ano. Souhlasím. Právě v těchto okamžicích přichází Váš stav
„NEVÍM“. Je to stav resp. mezi-stav BYTÍ, kdy hledáte, analyzujete a komunikujete
se svými JÁ i okolím a plánujete, jak dál se svými investicemi. Každou novou další
informací, poznáním se přibližujete k novému určitému rozhodnutí o další investici.

(.)                         Proto je vždy lepší mít a znát svůj dlouhodobý cíl, aby oněch
mezi-stavů NEVÍM bylo, co nejméně a co nejkratší dobu. Zůstáváte-li stát, jste
vláčeni okolnostmi. To bývá energeticky velmi náročné a to nejen na Vaši
psychiku. V konečném důsledku jedině Vy ovlivňuje Váš život na všech
úrovních BYTÍ.

(??)                   Ale také jste říkal, že NEVÍM je jakým si jazýčkem na vahách
vývoje celého archetypu nebo něco v tom smyslu, ne?

(K)                        Ano.  To máte pravdu. V určitých etapách vývoje resp. než sami
zvolíme směr, rozhodnutí o směru vlastního vývoje se můžeme stát a stáváme
předmětem zájmu obou stran prosazujících opačné směry vývoje. V tomto směru
jsme pro obě strany zajímavým předmětem investic, ale jen do doby než nás jedna
ze stran pohltí a získá naši energii ve svůj prospěch. Taková situace může nastat
v našem těle, v rodině, mezi přáteli, ve firmě, mezi státy, …. Obě strany investují do
komunikace s námi, protože jsme energeticky výhodnou investicí. Ale na druhé
straně jsme svým budoucím záměrem nepředvídatelní a v tom je ono energetické
nebezpečí. Bude-li naše nerozhodnost a nejasná situace trvat příliš dlouho nebo
budeme-li často střídat svá rozhodnutí, může se stát, že přestaneme být středem
zájmu investic obou stran. Staneme se pro oba investory příliš energeticky nároční.
Tyto investice však bohužel většinou promrháme a nevyužíváme ve svůj
harmonizační prospěch. Zvětšující se investice do nás se pro investující stranu
stávají více a více rizikové. Může se stát, že naše komunikační kanály přestanou být



živeny energií od okolních systémů či nadsystémů, když začneme egoisticky
spekulovat z této situace. V určitém pohledu může právě toto nerozhodné  jednání
býti vnímáno jako parazitující na energii ostatních archetypů. Takových příkladů ze
života můžeme uvést v rodinách, ve firmě či mezi firmami, ale i mezi jednotlivými
státy, atd. To samé platí pro HH i JJ archetypy.

Pamatujme, že vše, co učiníte je Vaše rozhodnutí a VY víte, proč jste ho udělali

(?) Víme, kolik máme investovat, když si nejsem jisti a chceme se někam
pohnout?

(.)                      Říkal jste, že je pro nás dobré investovat alespoň nějaké
minimální množství energie určitým směrem a zjistit svou reakci uvnitř  sebe a
z okolních systémů. Tím zvýšíme své poznání, poučíme se a následně můžeme
zvýšit svou investici stejným směrem a nebo investovat do nového Vámi
zvoleného poznáním upraveného směru. Je to nám opět známá metoda, kdy
nejdříve sčítáme, teprve pak dle vývoje a se snižováním rizika zvyšujeme
rychlost i objem našich  investic. Měli bychom si přitom dávat pozor, abychom
nebyli nikým manipulováni a to ani nějakým svým silným Egem.
Nezapomínejme, že vše je naše svobodná volba, že?

(K)                      Závislosti i strachy ve vědomém i nevědomém stavu jsou velmi
nepříjemné pro plynulost a vyváženost naší energetické komunikace. Ustrašeným a
závislým jednáním si vytváříme bloky v tocích energie. Každé blokování nádechu
(vstupu energie) i výdechu ( výstupu energie ) vytváří nekonečnou řadu navazujících
problémů do té doby, dokud není opět nastolena harmonie vyváženého cyklu BYTÍ,
nádechu a výdechu.

(??)                      Rozumím. Zkusím Vám položit jinou otázku. Co myslíte, koho
dnešní společnost nejvíce oceňuje?

(K)                            Myslíte-li na lidi, pak mohu hodnotit  pouze subjektivně ze svého
pohledu. Podíváme-li se na masmédia, pak jsou ve stálém zájmu především lidé
slavní nebo bohatí, nejlépe oboje najednou. Mně připadá, že dnešní lidé oba dva
slovní výrazy skoro považují za synonymum.

(??)                   Položme si spíš otázku, proč to tak je? Je to špatně nebo
dobře?

(K)                            Myslím si, že lidé oceňují u ostatních lidí především to, jak rychle
a jak významně se umí prosadit mezi ostatními lidmi. Stále poměřujeme, kdo je lepší.
Kdo je ještě lepší z těch lepších. To samozřejmě není špatně. Problém vzniká, když
se díváme pouze na cíl a ne na cestu, která k cíli vedla.  To už v rámci medií často
neslyšíme. Dokonce jsou tato data chráněna zákonem o ochraně osobnosti.
Nemyslím si však, že je to dobře. Tito lidé se stávají vzory pro celé generace lidí a
my nejsme schopni komplexně posoudit tyto slavné a bohaté osobnosti. To může
vést ke změně cílů, ale především ke změně společensky akceptovatelných cest ke
slávě a bohatství, která tato společnost především oceňuje.



(.)                           Vím, kam asi míříte. Umí-li někdo pracovat  s energií tak, že
prosazuje svou a vyšší harmonii, pak to lze jen podporovat. Na těchto cestách
však dochází i k opačným egoistickým investicím, kdy někteří lidé kradou
energii druhým výsledným efektem dis-harmonie v podsystémech společnosti i
v systému společnosti jako celku. Vědomé i nevědomé okrádání či
manipulování lidí je dis-harmonizačním jevem ve společnosti resp. v
archetypu. Jde samozřejmě o trestní či mimoprávní jednání, se kterým by si
měla umět společnost poradit. V některých případech jsou však pokřiveny a
dis-harmonizačně vytvořeny i samy právní normy, podle kterých se má
společnost řídit. Společnost by měla mít plně funkční kontrolní mechanismy
nebo se o ně velmi snažit. Kdo jiný má onu moc než lidé, kteří skrze své právní
zákonodárce jsou schopni tyto dis-harmonizační zákony změnit. To jste
myslel?

(K) Hmm. Jen bych doplnil, že o vzorech ve společnosti si
popovídáme v kapitole č. 17 „ Úlohy podsystémů „. V této kapitole mi jde především o
to, kolik energie se snaží společnost investovat svými aktivitami, aby se její jedinci
alespoň trochu resp. co nejvíce vyrovnaly nějakým ideálům společnosti.

(?)                                 Jsou těmi ideály společnosti způsoby BYTÍ nejvíce
oceňované vrstvy společnosti slavných a bohatých? Ptám se je-li cílem
společenských archetypů být slavnými a bohatými za jakoukoli cenu? Ptám se, je to
ten cíl, kterého má společnost dosáhnout? Jak má vypadat společnost v plně
harmonizované podobě?

(.)                                       Já si to nedovedu představit .  Jak by měla vypadat
plně harmonizovaná společnost presentovaná současnými masmedii a
prosazovanými společenskými normami.

(K)                                         Přiznávám se, že plně harmonizovanou společnost si
podle současných a presentovaných trendů a pravidel také nedokážu přestavit.
Mám-li totiž harmonicky žít, měl bych se plynule starat o všechny své investice na
všech úrovních svého BYTÍ. Tyto investice by měli být komplexně pro-harmonické.
Špatných investic se dnešní společnost velmi těžce a problematicky zbavuje, protože
společnost má neúčinné kontrolní a samo-čistící mechanismy (viz kapitola č. 13).
Těmito cestami se velmi těžko podaří vybudovat harmonickou společnost jako celek.
Možná, že to ani někteří nechtějí nebo se neví, co je považováno za harmonické
BYTÍ společnosti. V případě, že se společnosti nepodaří nalézt tu správnou cestu,
pak ji čeká cesta do buď do extrému anarchie nebo do extrému diktatury, jak jsme
z historie velmi často poučeni.

(.)                                      Proto stále mluvíte o rozlišování toho, kam svou
energii investujeme. Kam svou energii vědomě  i nevědomě směřujeme. Proto
mluvíte o zvyšování poznání, aby náš podíl vědomých a nevědomých investic
byl stále lepší pro vědomé investice. Harmonizujme vědomě všechny
společenské  archetypy.


